
Protokół nr 13/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 28 sierpnia 2012 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Tematyka komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja obiektów 
użyteczności publicznej na terenie dorzecza Parsęty w ramach Mechanizmu Finansowego 
EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego’’, 
b) współdziałania Miasta Białogard z Gminą i Miastem Karlino oraz Gminą Białogard w zakresie 
działań związanych z rekultywacją składowania odpadów w Krzywopłotach, 
c) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne, 
d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy,  
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja obiektów 
użyteczności publicznej na terenie dorzecza Parsęty w ramach Mechanizmu Finansowego 
EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego’’, 
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza – Małgorzata Stachowiak. Powiedziała, że budynek 
nr19 Przedszkola Miejskiego Nr 3 przy ul. Kochanowskiego w Białogardzie nie spełnia 
obowiązujących obecnie wymagań dotyczących ochrony cieplnej, gdyż ściany zewnętrzne 
mają zbyt niską izolacyjność termiczną, stolarka drzwiowa tradycyjna znajduje się w złym 
stanie technicznym. Termomodernizacja tego obiektu będzie polegać na zmniejszeniu strat 
ciepła poprzez ocieplenie ścian zewnętrznych i dachu budynku oraz wymianę drzwi 
zewnętrznych. Według zapowiedzi poziom dofinansowania ma wynosić do 85% wydatków 
kwalifikowanych  tj. wyłącznie prac wynikających z zakresu wskazanego w audycie 
energetycznym.  
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
b) współdziałania Miasta Białogard z Gminą i Miastem Karlino oraz Gminą Białogard w 
zakresie działań związanych z rekultywacją składowania odpadów w Krzywopłotach, 
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza – Małgorzata Stachowiak. Powiedziała, że projekt 
uchwały dotyczy podjęcia współdziałania z pozostałymi wspólnikami Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością Zakład Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach – 



Gminą Miasto o Gminą Karlino i Gminą Białogard w zakresie działań związanych z 
rekultywacją składowiska odpadów w Krzywopłotach, zarządzanego przez Spółkę, po jej 
likwidacji, oraz ponoszenia kosztów tej rekultywacji i nadzoru nad zrekultywowanym 
składowiskiem, w tym monitoringu. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
c) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne, 
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza – Małgorzata Stachowiak. Powiedziała, że wyliczenia 
będą przeprowadzone na podstawie wielkości prognozowanej.  
Przegłosowano: 
Za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
 
d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy,  
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza – Małgorzata Stachowiak. Stwierdziła, że istnieją 3 
metody wyliczenia.  
Burmistrz – powiedział, że proponujemy sensowne rozwiązania. W mieście ok. 20 % 
mieszkańców nie ponosi kosztów wywozów nieczystości.  
Przewodniczący Komisji – zapytał kto będzie prowadził monitoring. 
Burmistrz – odpowiedział, że monitoring będzie prowadzony na podstawie zużycia wody i 
będziemy to korygować.  
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka. Powiedziała, że zmiany w budżecie 
dotyczą zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę ok. 345 tys. zł. Proponuje się zmiany w 
oświacie, w gospodarce komunalnej, w urzędzie.  
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
 
Ad3. 
Spraw różnych nie wniesiono. 
 
Ad4. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1515. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
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